
 
 

Beretning for 2i – repræsentantskabsmøde 2025. 

I løbet af året har vi sagt farvel til en enkelt medlemsforening – nemlig 
Trampolinklubben Viben. 

Ishøj byråd har besluttet at beskære vores tilskud med ca. 100.000 pr. år. 
Det har haft stor betydning for økonomien, da vi samtidig har sendt 
mange unge mennesker ud til stævner i resten af landet og også uden for 
Danmarks grænser. 

Vi skal i den kommende tid mødes med Kultur og Fritid om økonomien, 
men der er også nogle forslag, som vi skal behandle om lidt. 

Arbejdet med helhedsplanen er i fuld gang. Jeg ser gode, nye faciliteter på 
tegnebrættet. Der har været en del møder, hvor vi har været inviteret, 
samt interviews vedr. trafik og parkering. Desværre får vi nok 
udfordringer på parkeringsområdet. 

Vi er fortsat mere end 20 personer til alle 2i’s møder. Det er jeg glad for – 
det giver en god dynamik og gode diskussioner. Tak for det! 

På et af de kommende møder skal vi tale om Need-to-have vs Nice-to-
have, så vi kan sende vores input videre til forvaltningen. 
Lokalefordelingsudvalget skal desuden se på hal-tetris og kalkulen vedr. 
fordeling af timer. Kan og ønsker nogle klubber at flytte træningssted 
eller -steder. Det kan være samlende, men også udvide 
medlemsgrundlaget. 

 


